

# Bulletin

November 2, 2017

## **Annual Fire Hose Cabinet Inspection Sun Life Financial Centre**

Be advised that our service provider, Davidson Fire Extinguishers will be performing the annual inspection of the fire hose cabinets on all floors at 99 Bank and 50 O'Connor.

The work, scheduled to be performed weekdays between 8 am and 4 pm, will commence in the common areas on November 3<sup>rd</sup>.

Please note that starting the week of November 6<sup>th</sup>, we will require access to some tenant suites. All personnel involved will be wearing visible identification for their company as well as have proper building identification.

Should you require additional information or clarification, do not hesitate to contact the Management Office at 613-236-6452

Lori Anne Sauv -Keefe  
Property Manager

Max Palladino  
Security Coordinator

# Bulletin

le 2 novembre 2017

## **Inspection annuelle des armoires d'incendie Centre Financière Sun Life**

Nous désirons vous aviser que notre fournisseur de services, Davidson Fire Protection a été mandaté pour procéder à l'inspection annuelle des armoires d'incendie de tous les étages du 99, rue Bank et du 50, rue O'Connor.

Les inspections se feront les jours de la semaine, entre 8 et 16 heures. Les travaux commenceront le 3 novembre dans les aires communes.

Nous aurons, à compter du 6 novembre, besoin d'avoir accès à certains bureaux de locataires pendant les heures normales de bureau. Tout le personnel concerné sera identifié à sa compagnie et portera un badge d'immeuble valable.

Pour toute information ou tout détail supplémentaire, n'hésitez pas à communiquer avec le bureau de gestion au 613-236-6452.

Lori Anne Sauvé-Keefe  
Gestionnaire immobilier

Max Palladino  
Coordonnateur des services de sécurité